
Voorzitter: De Pater-van der Meer

Tegenwoordig zijn 100 leden, te weten:

Agema, Anker, Aptroot, Arib, Azough, Van Baalen, Van
Beek, Besselink, Bilder, Blanksma-van den Heuvel, Blok,
Van Bochove, Boekestijn, Bouwmeester, Brinkman, Ten
Broeke, Van der Burg, Çörüz, Depla, Dezentjé Hamming,
Tony van Dijck, Van Dijken, Duyvendak, Eijsink, Fritsma,
Van Gennip, Van Gent, Gerkens, Van Gerven, Van
Gijlswijk, Gill’ard, Griffith, Van der Ham, Haverkamp,
Heijnen, Hessels, Van Heugten, Van Hijum, Ten Hoopen,
Irrgang, Jacobi, Jager, Jansen, Kalma, Kamp, Kant,
Knops, Koopmans, Koppejan, Kraneveldt-van der Veen,
De Krom, Kuiken, Langkamp, Leerdam, Van Leeuwen,
Mastwijk, Nicolaï, Omtzigt, Ormel, Ortega-Martijn,
Ouwehand, De Pater-van der Meer, Pechtold, Polderman,
Poppe, Van Raak, Remkes, Roefs, Roemer, De Roon, De
Rouwe, Samsom, Schermers, Schinkelshoek, Schippers,
Schreijer-Pierik, Slob, Smeets, Snijder-Hazelhoff, Spies,
Van der Staaij, Sterk, Teeven, Thieme, Tichelaar, Timmer,
Van der Veen, Verbeet, Vermeij, Van der Vlies, Voorde-
wind, Vos, Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Wiegman-
van Meppelen Scheppink, Wilders, Willemse-van der
Ploeg, De Wit, Wolbert en Zijlstra,

en de heer Plasterk, minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap, de heer Klink, minister van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport, en mevrouw Bijleveld-Schouten,
staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties.

©

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mee dat het lid
Ferrier zich heeft afgemeld.

Deze mededeling wordt voor kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is het debat naar aanleiding van een
algemeen overleg op 14 november 2007 over film-
beleid.

©

De heer Leerdam (PvdA): Voorzitter. Ik dien de volgende
moties in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat er sprake kan zijn van een positief
liquidatiesaldo van de aandeelhouder de Stichting
Investeringfaciliteit voor de Film;

overwegende dat de middelen van Fine BV ten principale
bestemd zijn voor de filmsector;

verzoekt de regering, het eventuele positieve liquidatie-
saldo te oormerken voor de filmsector,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is voorgesteld door de leden
Leerdam, Atsma, Jasper van Dijk, Van der Ham,
Halsema, Anker en Verdonk.

Zij krijgt nr. 34 (25434).

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat er sprake kan zijn van een positief
liquidatiesaldo van de aandeelhouder de Stichting
Investeringfaciliteit voor de Film;

overwegende dat de middelen van Fine BV ten principale
bestemd zijn voor de filmsector;

verzoekt de regering, het eventuele positieve liquidatie-
saldo te oormerken voor de filmsector en dan met name
voor het filmfonds, de filmeducatie, de talentontwikkeling
en doorstroom in de documentaire- en animatiesector, de
(inter)nationale publiciteit van de Nederlandse film en de
bevordering van de culturele diversiteit in de filmsector,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is voorgesteld door de leden
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